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Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 25. september 2024 

 
 
Deltagere: John Austin (JA), Lisbeth Koch (LK), Svend Kjems Hove (SKH), supp. Nina Rasmussen 
(NR). Afbud: Finn Hollund (FH) og supp. Lisbeth Schütt (LS) 
 

 
1. Referent: LK. 

2. Dato for julemøde: Torsdag, den 21/11-2024 

3. Dato for næste møde: Onsdag, den 26/11-2024 kl. 19 hos Lisbeth Koch 

4. Medlemstal: Opgjort pr. 1/9-2024: 256 medlemmer, heraf 214 stk. 12 mdrs. og 42 stk. 6 

mdrs. medlemskaber. 

 
Opfølgning på øvrige punkter fra sidst + nye punkter: 
 
1. Bettina Spangenberg er udtrådt af bestyrelsen, så Lisbeth Schütt er nu bestyrelsesmedlem. 

 
2. Frivilligarrangementer: Fremover prøver vi med to faste weekender om året til frivilligarrange-

menter, nemlig den første hele weekend i marts og september (1-2/3-2025 og 6-7/9-2025). Vi 
vil igen opfordre til at komme med forslag 
 

3. Claus Gry stopper som medlemsadministrator, så vi overvejer, hvad der så skal ske. 18/4-
2024: John undersøger, hvor omfattende arbejdet er. 12/6-2024: JA taler med Vibeke R. om 
mulighederne med foreninglet.dk. Der er nu fundet en ny medlemsadministrator: Johnny Mad-
sen. 
 

4. Sidste frist for tilmelding til fest med i indbydelsen? Festudvalget vil tilføje slutdatoen i Spon-
tanmailen fremover. NR er urolig for om dette kan medføre at medlemmerne først køber deres 
billet i sidste øjeblik. Bestyrelsen foreslog at man lavede pris differentiering så billetterne blev 
dyrere med tiden, evt. kr. 50 ekstra de sidste dage. NR diskuterer dette med festudvalget. 
 

5. Landsgeneralforsamling 2024: Tilsendt forslag til vedtægtsændringer bakkes op af Kbh.-besty-
relsen. Vi sender selv forslag til en sproglig præcisering. Desuden forslag til forhøjelse af 
mindstekontingentet på landsplan. Hvis ikke det bliver vedtaget, vil vi i Kbh. foreslå en lokal 
forhøjelse i 2025, og foreslå landsgeneralforsamlingen 2024, at det bliver muligt at afvise med-
lemmer fra evt. billigere afdelinger eller opkræve et gebyr. 25/9-2024: Referat og nye vedtæg-
ter på vej – afventer dirigentens OK. Kontingentforhøjelsen blev ikke vedtaget. 
 

6. NR efterlyser flere arrangementer: Vi opfordrer til flere arrangementer og tilbyder hjælp til op-
rettelse på Spontanlisten og FB-gruppen. 
 

7. Økonomi: Vi vil tilstræbe at få en status fra bogholderen til næste møde, så vi har et bedre 
overblik. Den ser ikke dårlig ud, men skal ses i lyset af dalende medlemstal. Antallet af bank-
konti reduceres til 1. JA arbejder på sagen. Place2book skal tilpasses. Vi vil bede bogholderen 
periodisere nytårsfesten og andet relevant, så vores status pr. 31/12-2024 er retvisende. 
 

8. Retningslinjer for udvalgs og aktivitetsgruppers interne virke og økonomien herom. Vi er i dia-
log med festudvalget. 
 

9. Evt. Ikke noget til dette punkt. 
 
 
På bestyrelsens vegne 
Lisbeth Koch, 11/10-2024 


